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Abstract (en)
[origin: WO8604947A1] Construction system based on the combined use of blocks designed to lock together. There are three basic blocks, the
full, half and knock-out blocks with which any desirable structure can be built. The full block comprises protruding ears (107) and grooves (100).
The half block and the knock-out comprise grooves (200 and 304) only. There are standard measurements between groove faces in all blocks and
standard measurements between ears in the full block which correspond to the measurements of the groove faces. This provides for a wide array of
interbonding positions.

Abstract (fr)
Un système de construction se fonde sur la combinaison de blocs interconnectables. Trois blocs fondamentaux, le bloc intégral, le demi-bloc et le
bloc démontable permettent de construire n'importe quelle structure voulue. Le bloc intégral comprend des oreilles protubérantes et des rainures.
Le demi-bloc et le bloc démontable comprennent uniquement des rainures. Certaines mesures standard des faces des rainures dans tous les blocs
et des oreilles dans le bloc intégral correspondent aux mesures des faces des rainures, ce qui permet d'obtenir une grande variété de possibilités
d'interconnexion.
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